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Foreløbigt svar på SAU spm. 707 

Kan ministeren forklare, hvordan to økonomiske vismænd kan nå frem til en 
elasticitet på 0,3, mens Finansministeriet fortsat regner med en elasticitet på 
0,1?  
 

 

 

Svar 

Det er ikke muligt at svare inden for svarfristen. Der udarbejdes et endeligt svar 
hurtigst muligt efter sommerferien. 
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